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Formannskapet 2019 - 2023 vedtak/innstilling  
Sett i lys av de erfaringer som andre kommuner har gjort seg i tilknytning til bruk av OPS 
som kontraktsmodell for skolebygg så vil ikke formannskapet anbefale at kommunestyret 
anbefaler OPS som gjennomføringsmodell for bygging av nye skoler for Fjære og Holviga.  
 
 
 
Kommunestyret 2019 -2023 har behandlet saken i møte 16.03.2021 sak 21/34 
 
Møtebehandling 
 
Arnt Gunnar Tønnessen (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bygging av nye Fjære barneskole og Holviga barneskole gjennomføres som ett prosjekt etter 
OPS-modell. 
 

Per Osnes (KrF) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommunestyret ber om en orienteringssak til neste møte hvor man viser konkrete planer for 
fremdrift på Holviga, inkl. muligheter for modulskole fra neste skoleår.   
 
Votering 
Innstillingen ble vedtatt mot 6 stemmer (3 V, 2 MDG og 1 KrF v/ Erlend Gunstveit) som 
stemte for Arnt Gunnar Tønnessens forslag.  
Osnes’ tilleggsforslag ble vedtatt mot 3 stemmer fra SP. 
 
Kommunestyret 2019 -2023 vedtak  
Sett i lys av de erfaringer som andre kommuner har gjort seg i tilknytning til bruk av OPS 
som kontraktsmodell for skolebygg så vil ikke kommunestyret anbefale OPS som 
gjennomføringsmodell for bygging av nye skoler for Fjære og Holviga.  
 
Kommunestyret ber om en orienteringssak til neste møte hvor man viser konkrete planer for 
fremdrift på Holviga, inkl. muligheter for modulskole fra neste skoleår.   
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